
 

 

 
 
 
Verslag van de raad van toezicht  
 
Ook in 2022 heeft de raad van toezicht met plezier toezicht gehouden op het 
functioneren van SZZ. Het afgelopen jaar was anders dan de beide voorgaande 
jaren, omdat corona veel minder een rol speelde bij de aangesloten bedrijven.  
 
Naast de reguliere vergaderingen hebben de raad van toezicht en de bestuurder zich 
in april door een extern bureau laten informeren over de ontwikkelingen in de 
langdurige zorg. Met name is er gekeken naar de toekomstige 
huisvestingsmogelijkheden.  
 
In juni hebben we samen met onze aangesloten bedrijven stilgestaan bij ons 10-jarig 
bestaan. Op deze bijeenkomst hebben we ook de tweejaarlijkse innovatieprijs 
toegekend. Deze prijs is bedoeld om bedrijven te stimuleren om nieuwe activiteiten te 
ontwikkelen. 
 
In oktober heeft de jaarlijkse ontmoeting met de raad van advies plaatsgevonden, in 
gezamenlijkheid is gesproken over rechtmatig gebruik van zorggelden. De raad van 
toezicht probeert zich zo goed mogelijk een beeld te vormen van de begeleiding van 
cliënten op de aangesloten boerderijen. Om die reden proberen we ook zo veel 
mogelijk te vergaderen op een van de aangesloten bedrijven. Door corona is dat de 
twee voorgaande jaren helaas moeilijk geweest.   
 
In oktober hebben we een hele dag uitgetrokken om een drietal verschillende 
zorgboerderijen te bezoeken. We hebben een uitgebreide uitleg gekregen van de 
eigenaren en ons een goed beeld kunnen vormen van de dagelijkse activiteiten die 
met de cliënten ondernomen worden. 
 
Op onze vergaderingen hebben we het afgelopen jaar, naast de reguliere 
agendapunten zoals begroting, jaarrekening en kwartaalrapportages, ook stilgestaan 
bij onze statuten. Deze zijn opnieuw vastgesteld en sluiten nu goed aan bij de Wet 
Bestuur en Toezicht Rechtspersonen en bij de nieuwe Governance Code. Daarnaast 
hebben we een reglement cliëntvertegenwoordiging en een klokkenluidersregeling 
vastgesteld. 
 
De raad van toezicht wil zijn eigen kennis en vaardigheden ook up to date houden en 
doet dat door waar nodig en mogelijk deel te nemen aan cursussen van de NVTZ 
Academie voor toezichthouders in zorg & welzijn. In juli is door de voorzitter en vice-
voorzitter een evaluatiegesprek gehouden met de directeur/bestuurder van SZZ. 
 
Evenals vorig jaar hebben we ons ook beziggehouden met een vacature binnen onze 
raad. Rob Eggenhuizen heeft per 1 januari 2023 afscheid genomen omdat hij twee 
perioden in de raad had gezeten. Op de vacature hebben we veel respons gehad en 
we verwachten de vacature per 1 juni 2023 in te vullen.  
 
 
 



 

 

 
 
 
De raad van toezicht is dan weer compleet en bestaat vanaf dat moment uit de 
volgende leden: het nieuw te benoemen lid (gestart 1 juni 2023), mevrouw Lummie 
Kamphuis, controller (1 november 2020), de heer Kim Albert, jurist (1 november 
2020), mevrouw Lieneke van Veelen, medisch specialist (12 januari 2022) en de 
heer Alfred Veltman (1 juni 2018). Laatstgenoemde vervult de voorzittersrol, 
mevrouw Kamphuis is vice-voorzitter en behartigt de financiële portefeuille. 
 
De raad van toezicht is blij met de grote inzet van onze organisatie onder leiding van 
onze directeur/bestuurder. SZZ is er ook afgelopen jaar in geslaagd om de 
dienstverlening aan onze aangesloten zorgondernemingen op een prima manier 
vorm te geven. 
 
Alfred Veltman,  
voorzitter raad van toezicht 
 
 
 
 


